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Σε μείζον θέμα της πόλης αναδείχτηκε το καλοκαίρι το θέμα ανέγερσης νέου πολυδύναμου
αθλητικού κέντρου που σχεδιάζει να κατασκευάσει ο Πανιώνιος στο χώρο του παλιού
γηπέδου. Ο χώρος του γηπέδου ανήκει στο δήμο, ο οποίος τον έχει παραχωρήσει στον
Πανιώνιο από το 1940 για τις ανάγκες του συλλόγου, ο δήμος παραμένει όμως κύριος του
χώρου και πρέπει να εγκρίνει κάθε ενέργεια του ΠΓΣΣ.
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Επίμαχο σημείο στα νεά σχέδια ήταν η ανέγερση 16.000 τ.μ. συνοδευτικών και εμπορικών
χρήσεων. Τελικά ο δήμος με απόφαση που πήρε στα μέσα Ιουλίου αποφάσισε να
συμμετέχει και ο ίδιος με 10 εκατ. Ευρώ και να χτίσει ένα κομμάτι του έργου ώστε να
μειωθούν κατά 8.000 τ.μ. οι συνοδευτικές και εμπορικές χρήσεις. Η παραπάνω απόφαση
πάντως δεν βρήκε σύμφωνη την αντιπολίτευση, αλλά και πολλούς κατοίκους της περιοχής.
Το θέμα δίχασε, δημιούργησε ψυχρότητες, αλλά και νέες συμμαχίες. 3 σύμβουλοι της
συμπολίτευσης δεν συμφώνησαν με την εισήγηση του Δημάρχου, ενώ η κα Κασιμέρη ως
εκπρόσωπος των κατοίκων και ο κ. Καρδαράς ταυτίστηκαν πλήρως και πρότειναν στο
Δήμαρχο να βάλει κάτι παραπάνω από 10 εκατ. (άλλα 5 εκατ. δηλαδή) και να αναλάβει ο
Δήμος την κατασκευή του έργου. 
Καλό είναι πάντως, πέρα από την απόφαση αυτή που πάρθηκε, να περιμένουμε και την
απόφαση της πολεοδομίας η οποία είναι αρμόδια να αποφανθεί ΑΝ και ΠΟΣΑ τετραγωνικά
επιτρέπεται να χτιστούν τελικά. Αφού δούμε τι θα αποφανθεί το ξανασυζητάμε...
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